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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 12 verksamhetsåret 2021. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:  16 september 
Tid:  17:00-20:00   
 

Ledamöter:    Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  X 
Anki Roth,    
Erik Österberg  X       
Tua Larsson Manelius  X       
Linus Gustafsson Maxe  -      
Leif Lundborg, suppleant  X           
Susanne Room, suppleant  X  
           

Petra Lundgren  X 
Rita Jonsson    X 

    
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Anki valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 11 gicks igenom och lades till handlingarna. Noteras kan att datum f

 för styrelseutbildning och ”Röda tråden” har justerats i efterhand.    

 
• Ekonomirapport 

Resultatrapport 
Kostnadssidan bättre än budgeterat. 
Resultatet återhämtar sig sakta. 
 
 
Budgetberedning 
Arbetet är påbörjat. 
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Medlemstal 
Vi var 4992 medlemmar den 16:e september. 
 
 
 

• Lokalrapport 
 Problem med ventilationen.  

 

 Duschar 
Diskussion med hyresvärden vem som är ansvarig för duscharna pågår. I vår tolkning 
av avtalet är det tydligt hyresvärden. 

 

 Problem med ljudet i salarna. 
Vissa åtgärder har vidtagits. Fortsatt kartläggning av bekymret.  

 

• Styrgrupp F&S Strängnäs  
Informera om läget i bygget 
Ytterväggarna är på plats. Innerväggarna är på G. 

Budget 
Ligger bra till. 
 
Ett kort två städer.  
Korten gäller på båda ställena. 

 
Inpasseringssystem 
Insulander står för det. Diskussion kring olika alternativ pågår. 

 
Digitaltavla på väggen mot vägen. 
Exakt hur den kommer se ut ännu oklart.  
Kommunen kontaktas för eventuellt bygglov. 

 
 

 
• Verksamhetsrapport 

Petra berättade bland annat att: 
 De försöker få andra ledare än personal att ta externa pass. 
 Rekarne Sparbanks har köpt 15 veckors träning till personalen. 
 Erbjudande på 3 månaders kortet i oktober. 

Röristurné i Strängnäs pågår.                                                                                              
Vi kommer testa PUSH, en träningsapp i vilken du betalar utifrån hur länge du tränar. 
17 anmälda till Friskisboosten 27/11 i Örebro 

 Influencer Carolin Arringer knyts tills oss. 
 Kick Off 1/9 för funktionärer var lyckad  

Vi var på Visholmen, Strängnäs den 11/9 för att ge en försmak på vad som komma 
skall. 

 Deltog i Strängnäs stadslopp med några startande. 
 Besök hos Pfizer har gjorts. 

Engagemanget hos funktionärer behöver fås upp igen. 
29:e september tas alla restriktioner tas bort.  
Succesivt ökas antal platser på passen. 
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• RIKS 
Appen Twiik kommer användas för online träning. 
Friskis ID 
Nytt Funknet kommer tas fram. 
Kompensationsstöd för maj-augusti. Vi kommer att sökas 
Återstartstöd 5,5 miljoner till Friskis&Svettis. 
30 000 till vår förening öronmärks till funktionärernas engagemang och 
marknadsförings. 
Framtidens fritidsgård. Satsning på unga. 
Friskispressen utgår 2022. 
 
VKON 2/10 
Kommer att vara digitalt. Var och en som delar behöver egen inloggning. 

 

• Övriga frågor 
Röda tråden, vision och målsättning framåt. 

Hitta eget möten för detta. Anki gör en plan. 
 

Ev. flytt av styrelsemöte 21-11-18 samt 21-12-16 
Kent och Anki kommer förslag. Decembermötet hålls i Strängnäs 9/12 

   
RIKS valberedning 

Vi svarade på en enkät från valberedningen. 
 
 

• Nästa möte  
Nästa styrelsemöte 21:a oktober kl 17:00 på Sveaplan 

 

• Mötets avslutande  
Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  


